
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 

Zápis č. 2/2022 z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 26. 2. 2022 

Přítomni : př. Kamberský, Klejna, Gojdášová, Kábrtová, Kölbl, Ing.Nálevková, 
Mervartová, Janoušek  

Omluveni : př. Vysoudilová, Jezdinská 

Předseda ZO, který výborovou schůzi vedl, seznámil přítomné s programem 
výborové schůze. Hlavním bodem byla příprava členských schůzí a konference. 

Členské schůze se budou konat následovně:  
  

Osada C v pátek  1. 4. 2022 od 17.30 hod. (výběr čl. příspěvků od 17.10 hod.)  

Osada B v sobotu 2. 4. 2022 od 10.00 hod.  (výběr čl. příspěvků od 9.30 hod.)  

Osada A2  v sobotu 2. 4. 2022 od 13.00 hod.  (výběr čl. příspěvků od 12.30 hod.)  

Osada A1 v sobotu 2.4. 2022 od 15.00 hod. (výběr čl. příspěvků od 14.30 hod.)  

Konference v úterý 26.4.2022 od 17.30 hod. 

Členské schůze a konference se budou konat v prvním patře 

hospodářské budovy ZO - Bohuslavická 97. 

Dále bylo projednáno: 

- Předseda ZO informoval výbor o  „nezvané návštěvě“ v hospodářské budově. 

Došlo k ní v době mezi 23.1. a 31.1.2022. Dne 31.1.2022, kdy to bylo zjištěno, 

byla p. Gojdášovou a p. Kamberským přizvána Policie ČR. Policie provedla 

záznam a vzhledem k tomu, že se podařilo  zabránit krádeži a nebylo nic 

odcizeno, byla věc odložena. Př. Janoušek vyměnil na hospodářské budově 

ještě ten den zámky.Bylo projednáno, že i na hospodářské budově bude 

namontován kamerový systém. 

- Návrh na povinné odpracování brigádnických hodin. Vzhledem k tomu, že 

většina členů ZO nejeví zájem cokoli pro organizaci udělat, přestože  byly 

brigády placeny, je výbor donucen navrhnout následující změnu 

v brigádnických hodinách: každý člen  povinně odpracuje ve prospěch ZO 5 

brigádnických hodin za rok. V případě, že tyto hodiny neodpracuje, uhradí za 

každou neodpracovanou hodinu 100,-Kč. Od této povinnosti budou 

osvobozeni členové nad 75 let.  

- Předseda osady B výbor seznámil s dopisem členky os. B p. Veselé ohledně 

žádosti na opravu  horní příjezdové cesty k osadě B. Uvedl, že byl v jednání 

se zástupcem Úřadu pro zastupování ve věcech majetkových i s majetkovým 

odborem Městského úřadu v Trutnově. Žádný z nich nemá zájem ani důvod 



opravovat tuto polní cestu. Je možné, aby si tuto přístupovou cestu opravili 

dotčení zahrádkáři, kteří tuto cestu používají, formou brigády (materiál na 

opravu cesty je výbor ochoten poskytnout). 

- Předseda osady B výbor dále seznámil se žádostí p. Jaškové o pokácení  

označených stromů (bříz). stromy označili zástupci města s tím, že pokácení 

zajistí. 

- Výbor ZO souhlasí s přijetím nových členů – p.  Jelínková M. A1/10,     
Siřišťová V. A2/174  

 

- Příští výborová schůze bude svolána během března – termín bude upřesněn 
dodatečně.                                                                                                              
 

Zapsala:M.Gojdášová                                                     Jan Kamberský v.r. 

                                                                                             Předseda ZO 


